
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ VĚDECKÉ RADY CIIRC

Zasedání č.: 5

Datum a čas: 5 12. 2019, 10:00 hod

Místo konání: Jugoslávských partyzánů 3, zasedací místnost 716

Program jednání:

1. Úvod

2. Současný stav vědeckovýzkumných aktivit na CIIRC, další strategie rozvoje ústavu

3. Doktorské studium - 10.30 – 10.55

4. Projekt RICAIP a Eternitis

5. Různé

Jednání:

1. Úvod
Uvítání přítomných členů vědecké rady, seznam přítomných bude přiložen

2. Současný stav vědeckovýzkumných aktivit na CIIRC, další strategie rozvoje ústavu

● V. Mařík seznámil VR se situací s projekty, které se podaly během roku

● 13. listopadu 2019 CIIRC podal projekt Centra evropské excelence, který byl podpořen

● Je podáno 14 projektů na Centra evropské excelence, z toho dva z ČR, přiděleny budou

jenom čtyři
● MŠ vypsalo fiche, v důsledku našeho připojení rektor odvolal podpis ředitele ústavu, byla

vyřazena celá ČR, Ministerstvo vypíše nové výzvy v 10 oblastech

● Nyní CIIRC řeší doktorské studium, naši školitelé učí i na mezinárodních univerzitách, studenti

zde neměli šanci doktorské studium vést

● Prezentace – budování AI ecosystému

3. Doktorské studium – Tomáš Pajdla

● Prezentace – snaha získat vlastní doktorský program na CIIRC

● Na ČVUT v tuto chvíli nedostaneme studenty ze zahraničí, protože podmínky nejsou

srovnatelné – například poplatky, kreditní systém, atd.

● Vlastní program – kompetitivní s evrop. programy v rámci zákona a statutu ČVUT

● Během 1-2 let se zapojit do ELLISE a CLAIRE programů
● Team lidí, kteří vedou doktorandy, CIIRC v současnosti má

● Pro CVUT je důležité, že výzkumný ústav nemůže mýt výsledky bez vlastních doktorských

programů



Závěr –

● VR vyslechla zprávu

● VR podporuje úmysl vedení CIIRC uspořádat a připravit samostatný doktorský program –

všichni odsouhlasili

4. Projekt RICAIP a ETERNITIS

● Prezentace V. Dočkala – bude součástí zápisu

5. Různé
● Finanční plán CIIRC na 5 let z roku 2015 na 2016 – 2020, VM prezentuje i zdroje financování a

realitu, v nejdůležitějších parametrech přesahujeme plán

● Původní finanční plán – příští rok bude splněn

6. Diskuze
● Janoušek – obě poslední vzniklé součásti splnily své poslání

● Šebek chválí projektové oddělení, VM do prezentace příště vložíme více výsledků vědeckých

● Psutka – nové hodnocení H17 degraduje technické výzkumy, protože humanitní jsou o dva

body výš.

● Oslovit členy vědecké rady CIIRC, budou vyzváni

Vědecká rada CIIRC ČVUT

Přílohy – 1. Prezentace Project and Strategies – Vít Dočkal

2. Prezentace doktorský program – Tomáš Pajdla

Hosté – Vít Dočkal, Tomáš Pajdla, Ondřej Velek

Zapsala Michaela Horáková 5. 12. 2019


